
Wyciąg z Protokołu Elektronicznego nr XX/2020 

z XX Sesji VIII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 04 września 2020 r. 

 
XX Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański odbyła się w formie zdalnej. W sesji uczestniczyli: 
Wójt Gminy - Magdalena Kołodziejczak, Sekretarz Gminy – Małgorzata Grzegorczyk oraz 
Radca Prawny – Robert Dargiewicz.   
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE: 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XX Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski o godzinie 
08:15.   
 
2. Stwierdzenie Quorum. 
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; ustawowy 
skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 21 radnych, na sesji obecnych było 18 radnych.  
 
3.   Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa ma uwagi do porządku 
obrad dzisiejszej sesji? 
Pan Janusz Sampolski – złożył wniosek o wniesienie do porządku obrad punktów „Zapytania 
do Wójta” oraz „Wolne wnioski”.  
 
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Janusza Sampolskiego o wniesienie do 
porządku obrad punktu „zapytania do Wójta”. W związku z problemami technicznymi 
przeprowadzenie głosowania przy pomocy urządzenia umożliwiającego sporządzenie i 
utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych było niemożliwe – przeprowadzono 
głosowanie imienne, które stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu wzięło udział 17 
radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 17 osób. Rada Gminy przyjęła wniosek. 
 
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Janusza Sampolskiego o wniesienie do 
porządku obrad punktu „wolne wnioski”. W związku z problemami technicznymi 
przeprowadzenie głosowania przy pomocy urządzenia umożliwiającego sporządzenie i 
utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych było niemożliwe – przeprowadzono 
głosowanie imienne, które stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu wzięło udział 17 
radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 17 osób. Rada Gminy przyjęła wniosek. 
 
4. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu 
z XIX sesji Rady Gminy? 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Stwierdzam, że protokół z XIX Sesji Rady 
Gminy został przyjęty bez uwag.  
 
II. Zapytania do Wójta. 
Pani Beata Biała-Grzędzicka – zapytała o budowę ul. Miętowej.  
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała o harmonogram prac na ul. Stylowej w Borkowie. 
Pan Janusz Sampolski – zapytał o organizację dożynek oraz mszy dziękczynnej za plony. 
Zapytał o budowę ul. Kasztanowej oraz znajdujący się tam gazociąg.  
Pan Remigiusz Kwieciński – Zapytał o ul. Szafranową w Straszynie.  
 
III. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  



 
1. przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej „Szczepienia profilaktyczne przeciwko 

grypie osób od 60 roku życia w Gminie Pruszcz Gdański”. 
Projekt uchwały przedstawiła P. B Gałecka – pracownik merytoryczny.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Remigiusz Kwieciński – zaproponował dodanie do ankiety pytania o skuteczność 
szczepionki przyjętej w latach ubiegłych.   
Pani Barbara Gałecka – wyjaśniła, że badania dot. skuteczności szczepionki 
przeprowadza podmiot, który wykonuje szczepienia.  
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała, jak sformułowane są pytania kierowane do osób, 
które przyjęły szczepionkę w latach ubiegłych.  
Pani Barbara Gałecka – odpowiedziała na pytanie.  
Pani Weronika Chmielowiec – złożyła wniosek o wykreślenie z treści programu zdania 
na temat danych „dotyczących liczby hospitalizowanych z powodu chorób wywołanych 
wirusem grypy oraz liczby stwierdzonych […] powikłań pogrypowych” zawartego w 
punkcie „Ocena efektywności programu”. Wniosek uzasadniła.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – wyjaśniła, że badanie skuteczności zostało 
przeprowadzone przez podmiot wykonujący szczepienia. Na 342 osoby zaszczepione, 
udało się skontaktować z 231 osobami, które zadeklarowały brak zachorowań i powikłań. 
Wyraziła opinię, że wniosek Radnej Weroniki Chmielowiec jest niezasadny.   
Pan Remigiusz Kwieciński – Uargumentował zasadność wprowadzenia dodatkowych 
pytań do ankiety o przyjmowanie szczepionki w latach ubiegłych oraz o zachorowanie na 
grypę.  
Pani Weronika Chmielowiec – poparła stanowisko radnego Remigiusz Kwiecińskiego. 
Wyraziła opinię, że udział w ankiecie po przyjęciu szczepionki powinien być obowiązkowy.  
Pan Remigiusz Kwieciński – złożył wniosek o dodanie dwóch punktów do ankiety: „Czy 
brałeś udział w szczepieniach przeciwgrypowych w latach 2018-2019?” oraz „Czy 
chorowałeś na grypę w latach 2018-2019”.  
Pan Andrzej Chmielewski – zwrócił uwagę, że badania skuteczności szczepionki 
przeprowadzane są w skali ogólnokrajowej oraz ogólnoświatowej i nie ma podstaw 
przypuszczać, że w Gminie Pruszcz Gdański wyniki będą inne.  
Pani Weronika Chmielowiec – oznajmiła, że ocena efektywności programu jest 
obowiązkowa.  
Pan Andrzej Chmielewski – wyjaśnił, że efektywność można ocenić na podstawie 
odsetka osób, które wzięły udział w szczepieniu.   
 
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Remigiusza Kwiecińskiego o wniesienie 
poprawek do treści programu, polegających na dodaniu dwóch pytań do ankiety. W 
związku z problemami technicznymi przeprowadzenie głosowania przy pomocy 
urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowania 
radnych było niemożliwe – przeprowadzono głosowanie imienne, które stanowi załącznik 
do protokołu. W głosowaniu wzięło udział 18 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 
17 osób, 1 osoba zagłosowała przeciw. Rada Gminy przyjęła wniosek większością głosów.  
 
Pan Janusz Sampolski – zgłosił wniosek formalny o zmianę treści zdania „Szczepienie 
jest jedyną z metod, która może ustrzec przed zachorowaniem” zawartego w punkcie 
„Uzasadnienie potrzeby wdrożenia programu” na „Szczepienie w znacznym stopniu 
zabezpiecza przed zachorowaniem”.   
Pani Weronika Chmielowiec – zgłosiła uwagę do wniosku radnego Janusza 
Sampolskiego, proponując zmianę zdania „Szczepienie jest jedyną z metod, które może 
ustrzec przed zachorowaniem” na „Szczepienie jest jedną z metod, która może ustrzec 
przed zachorowaniem”. 
Pan Remigiusz Kwieciński – wyraził poparcie dla propozycji radnej Weroniki 
Chmielowiec.  
Pan Janusz Sampolski – zaakceptował propozycję zmiany radnej Weroniki Chmielowiec.  



Pan Andrzej Chmielewski – zapytał czy zmiana w treści programu nie spowoduje 
potrzeby powtórnej konsultacji z Agencją Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji.  
Radca Prawny Pan Robert Dargiewicz – wyjaśnił, że po drobnej zmianie nie będzie 
konieczności ponownej konsultacji z Agencją Oceny Technologii Medycznej i Taryfikacji  
 
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Janusza Sampolskiego o wniesienie 
poprawki do treści programu, polegającej na zmianie treści jednego zdania. W związku z 
problemami technicznymi przeprowadzenie głosowania przy pomocy urządzenia 
umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych było 
niemożliwe – przeprowadzono głosowanie imienne, które stanowi załącznik do protokołu.  
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 18 osób. Rada 
Gminy przyjęła wniosek.  

 
Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W związku z problemami 
technicznymi przeprowadzenie głosowania przy pomocy urządzenia umożliwiającego 
sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych było niemożliwe – 
przeprowadzono głosowanie imienne, które stanowi załącznik do protokołu. W wyniku 
głosowania (w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 18 
osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XX/77/2020 z dnia 4 lipca 2020 roku w sprawie 
przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej „Szczepienia profilaktyczne przeciwko grypie osób 
od 60 roku życia w Gminie Pruszcz Gdański”. 
 
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała o harmonogram szczepień.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – poinformowała, że rozpoczęcie szczepień jest 
planowane na koniec września/początek października. Poinformowała o dużym 
zainteresowaniu tematem szczepień. Wypowiedziała się na temat kosztów szczepienia.  
Pani Karolina Wołosowska – zaproponowała wykorzystanie gminnych środków na 
możliwość zaszczepienia dla osób znajdujących się w grupie najwyższego ryzyka.  
 

IV.   Wolne wnioski. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak udzieliła odpowiedzi na pytania zadane w punkcie 

„Zapytania do Wójta”. 

Pani Weronika Chmielowiec – zaproponowała zorganizowanie kameralnej mszy 

dziękczynnej za plony i rozpowszechnienie jej w formie online.  

Pan Janusz Sampolski – zaprosił na mszę dziękczynną, która odbędzie się 20 września 

o godz. 9:00 w Parafii pw. Narodzenia Pańskiego w Przejazdowie. Odniósł się do 

wypowiedzi Pani Wójt Magdaleny Kołodziejczak na temat gazociągu znajdującego się w 

pasie drogowym ul. Kasztanowej.   

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – przedstawiła podział kompetencji przy budowie 

gazociągu.   

Pan Janusz Sampolski – złożył wniosek o podjęcie interwencji i sprawdzenie 

posadowienia gazociągu w kierunku ul. Sosnowej.  

Pani Krystyna Białek – złożyła wniosek, aby głosowanie w sprawie przyszłorocznego 

programu dot. szczepionek przeprowadzić podczas sierpniowej Sesji Rady Gminy.  

Pan Andrzej Chmielewski – odniósł się do dyskusji na temat organizacji dożynek.  

 

V.  Zakończenie sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – W wyniku wyczerpania porządku 

obrad stwierdzam, że XX Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VIII Kadencji została 

zakończona.  

 
Protokołowała: Agata Postrach  


